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§ 1 Gäster
Gäst 1:
Stadsdelsnämndens ordförande Andrea Hedin besöker rådet.
Andrea informerar bland annat om följande:

• Fokus är nu på att komma tillbaka till normalläge efter pan
demin och att kunna arbeta mer med långsiktiga utveckl
ingsfrågor, som till exempel Äldrevänlig stad.

• Det har nyligen varit avstämning med stadens revisorer som
konstaterar att Östermalms verksamhet överlag ser bra ut.
Förra årets överskott inom äldreomsorgen berodde till stor
del på pandemin, då många valde att inte tacka ja till erbju
den plats på vård- och omsorgsboende. Bedömningen är att
det kommer att jämnas ut under året.

• En ny parkmiljöchef för innerstaden rekryteras för närva
rande. Aktuella parkprojekt för Östermalm är bland annat
Humlegården, Nobelparken, Karlavägens alle och Rud
dammsparken. Andrea ser i de här frågorna behov av ett
ännu närmare samarbete med trafikkontoret och trafikkon
toret har därför bjudits in till nästa nämnd.

• Boendeplaneringen för äldre är mycket viktig och målet är
att man ska kunna bo kvar på Östermalm även som äldre,
om man så önskar. Det är viktigt att stadsdelen har en dialog
med staden eftersom byggnation och planering är stadsöver
gripande. För Östermalms del planeras vård- och omsorgs
boenden byggas i kommande etapper av Norra Djurgårdssta
den och Loudden.

• Staden påverkas mycket av omvärlden just nu och kriget i
Europa har genererat en flyktingkris som kräver samord
ning. Östermalm anordnar öppen förskola på ukrainska till
vårdnadshavare med barn i förskoleåldern och samvaro och
fika för ukrainska seniorer på måndag eftermiddagar på Se
niorträffen Bo Bergman. Just nu ses inget stort ökar behov
av förskoleplatser med anledning av flyktingkrisen.

Rådet framför att belysningen i Tessinparken upplevs otillräcklig
och att det skapar en känsla av otrygghet när det är mörkt.
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Andrea svarar att förbättring av belysningen i Tessinparken ligger
med som en del i paketet som rör upprustning av parkleken. Andrea
informerar om att det är viktigt att arbeta med just upplevelsen av
otrygghet, till exempel belysningen i parkerna. Trygghetsmätning
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påvisar till exempel att Humlegården uppfattas som en otrygg plats,
medan antal anmälda brott är lågt. Ett annat område där insatser
görs för att stärka upplevelsen av trygghet är Strandvägen där det,
liksom förra sommaren, i samverkan med bland annat trafikkontoret
vidtas trygghetsskapande åtgärder.

Rådet ställer fråga om organiserad träning i Tessinparken som stör
och gratis använder stadens mark för avgiftsbelagda aktiviteter.
Andrea ska ta med sig den frågan.

Rådet ställer fråga om lokaler för det lokala föreningslivet.
Marianne informerar om att stadsdelsförvaltningen själv kommer att
behöva använda flera av de nytillkomna lokalerna vid Rio under
dagtid på vardagar. Andrea informerar om att stadsdelsförvalt
ningen och kulturförvaltningen samverkar i frågan och att det ska
kunna ges besked innan sommaren.

Rådet framför att återvinningsstationen vid Olaus Petrigatan upp
levs otrygg och stökig.
Andrea är medveten om problematiken och informerar om att frå
gan är svårjobbad eftersom den inbegriper flera aktörer och även
kräver bygglov. Andrea ska ta med sig frågan till stadsdelens trygg
hets- och säkerhetssamordnare.

Rådet framför att den del av Tessinparken som ligger mot Valhalla
vägen kan upplevas som otrygg och stökig.
Andrea råder att man alltid ska vända sig till polisen om man upple
ver det otryggt. Polisen ska kunna avhysa om någon person upplevs
störande eller obehaglig. Statistik på anmälningar ligger också till
grund för beslut om olika insatser som till exempel trygghetsvakter.

Rådet tackar Andrea för hennes medverkan och Andrea tackar för
att ha blivit inbjuden.

Gäst 2:
Christina Pettersson, verksamhetsutvecklare, besöker rådet för att
informera om en förstudie förvaltningen gör angående digitala in
köp i hemtjänsten.
Christinas presentation biläggs protokollet, bilaga 1. Bilagan inne
håller informationen som rådet tog del av. Rådet kommer att fun
dera på de frågeställningar som beskrivs i presentationen till nästa
sammanträde då Christina återkommer för att samla ihop rådets
synpunkter.
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§ 2 Val av protokolljusterare
Rådet beslutar att Yvonne Wendt och Viveca Höög Peterson juste
rar protokollet.

§ 3 Tid för protokolljustering
Protokollet justeras via post. Protokollet e-postas till medlemmarna
inför justering.

§ 4 Föregående protokoll
Rådet har tagit del av protokollet från den 7 mars. Protokollet läggs
till handlingarna.

§ 5 Ärenden till stadsdelsnämnden

ÖST 2022/230 Remiss inför trafikförändringar i SL-trafiken
2022/2023
Rådet har tagit del av handlingen och inkommit med synpunkter
som redovisas i ärendet. Rådets synpunkter biläggs protokollet, bi
laga 1.

ÖST 2021/231 Remiss av Ökade möjligheter till användning
av välfärdsteknik inom äldreomsorgen
Rådet har tagit del av handlingen och inkommit med synpunkter
som redovisas i ärendet. Rådets synpunkter biläggs protokollet, bi
laga 2.

ÖST 2022/208 Underlag för budget 2023 med inriktning 2024
och 2025 för Östermalms stadsdelsnämnd
Rådet har tagit del av handlingen och inkommit med synpunkter
som redovisas i ärendet.
Rådet ställer fråga om språkprojektet och Marianne svarar att det i
dagsläget omfattar vård- och omsorgsboende och hemtjänst i kom
munal regi.
Rådet ställer fråga om stimulansmedel och Marianne svarar att för
valtningen troligen kommer att kunna söka flera olika stimulansme
del under året.
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ÖST 2022/134 Boendeplan för äldre 2023 med utblick mot
2040
Rådet har tagit del av handlingen och framför synpunkt att det är
oerhört viktigt att det verkligen tillskapas flera boendeplatser för
äldre. Konkret handling krävs om det ska hinna byggas i den om
fattning som krävs.

§ 6 Övriga utskick
• Senior på Östermalm A-Ö 2022
Rådet har tagit del av handlingen. De lokala pensionärsförening
arna får gärna lägga upp PDF dokumentet på sina hemsidor.
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• Broschyr Seniorrabatt på Östermalm 2022
Rådet har tagit del av handlingarna.

• Utkast till pensionärsrådets broschyr 2022
Rådet har tagit del av handlingen och godkänner utformningen.

§ 7 Rapport från Kommunstyrelsens pensionärsråd
Yvonne rapporterar från det senaste sammanträdet i KPR.

§ 8 Rapport från rådets medlemmar
• Rådet rapporterar från rundvandring på Hjorthagens senior

bostäder som de särskilt bjudits in till. Det var välordnat och
mycket uppskattat.

• Agneta och Olof rapporterar från Kattrumpstullens vård-
och omsorgsboende. Två anhöriga deltog vid mötet. Boen
det arbetar med Stjärnmärkning, en matinspiratör är anställd
och verksamheten arbetar med promenadgrupper som går att
följa på deras Instagramkonto.

• Margareta rapporterar från de öppna mötesplatserna.
Verksamheterna är i full gång och särski It på Rioträffen är
det ibland väldigt många besökare samtidigt.

• Sten och Yvonne rapporterar från Kampementets vård- och
omsorgsboende. Det är en ny ledning på Kampementet och
verksamheten upplevs befinna sig i en form av omstart. En
anhörig och en politiker deltog. Det finns några lediga plat
ser. Andrea berättar att nämnden följer utvecklingen på
Kampementet noga, i samarbete med förvaltningen. Rådet
framför att det är viktigt att politikerna verkligen deltar vid
förtroenderådsmötena. Andrea ska påminna.

• Olof och Sten rapporterar från trygghetsvandring i Humle
gården. De framför att trygghetsvandringarna är ett bra ini
tiativ som bör fortsätta. Ett bekymmer som framkom är att
det endast finns en offentlig toalett i Humlegården.
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§ 9 Rapport från förvaltningen
Marianne informerar om att:

• invigning av Hjorthagens seniorbostäder och förvaltningens
nya aktivitetscenter kommer att genomföras 29 augusti. Re
krytering av tjänsterna till aktivitetscentret har påbörjats.
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• förvaltningens MAS har dragit igång ett arbete för kartlägg
ning och analys inför omställningen till god och nära vård.

• tjänsten som områdeschef till hemtjänsten är annonserad
• det pågår en intensiv planering för seniorveckan

§ 10 Övriga frågor
• Seniorveckan- ett slutligt schema för veckan sätts nu sam

man och kommer att skickas till rådets medlemmar så snart
det är klart.

• Ett förslag till inbjudan till kvällen om påverkan och politik
har skickats ut till rådet. Rådet godkänner inbjudan men öns
kar att det bör bjudas på någon form av förtäring.

§ 11 Nästa sammanträde
Nästa sammanträde är måndagen 16 maj kl. 13 :30 -15 :00, i lokal
Tessinparken.

Sekreterare: Cecilia Werge (cecilia.werge(a),stockholm.se)

Bilaga:

1. Powerpoint Digitala inköp, Christina Pettersson.
2. Rådets synpunkter kring ärende ÖST 2021/231 Remiss av

Ökade möjligheter till användning av välfärdsteknik inom
äldreomsorgen

3. Rådets synpunkter kring ärende ÖST 2021 /231 Remiss av
Ökade möjligheter till användning av välfärdsteknik inom
äldreomsorgen
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